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自住房产纳税协议（OOPA)零收入补充表 

This form is ONLY to be used if you have no monthly income. 

此表仅适用于无月收入人群。 

                                         申请人信息  

Applicant Name 申请人姓名 

OPA Account Number OPA 账号 

 

 
 

 

 
零收入确认 
I affirm that I have no income at this time. When my income commences, I will immediately notify the 

City of Philadelphia Department of Revenue. 

本人证实本人目前没有收入。当本人开始有收入时，本人将立即告知费城税务局。 

The information I have provided is true and complete to the best of my knowledge. 

就本人一切所知，本人所提供的信息真实且完整。 

 

Applicant’s Signature 申请人签名 Date 日期 
 

 

Applicant’s printed name 申请人签名(印刷体) 
 

 

注意 
Section 19-1305 of the Philadelphia Municipal Code states: No person shall intentionally make any 

false statement when applying to enter into an installment payment agreement. If it is determined that 

a taxpayer entered into an installment payment agreement on the basis of an intentionally false 

statement, the agreement shall be null and void. 
 费城市政法规第 19-1305 条规定：在申请签订分期付款协议时任何人不得故意做出虚假声明。 

 若纳税人签订分期付款协议时故意做出虚假声明，则该协议作废。 

 
 

  
将完整填写的表格与您的 OOPA 申请表放在一起 
Contact (215) 686-6442 with questions about this form. 

对此表有疑问请联系（215）686-6442。 
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注：请用英文填写表格 


